
PROTOKOLL FRÅN STYRELSEMÖTE I SVÄRTINGE ÖSTRA VÄGFÖRENING 

20200518 

 

1. Ordföranden förklarade mötet öppnat. 

 

2. Närvarande. Ulf Nyström, Jimmy Frogsjö, Jari Pellikka,  Mikael Forsman, Ann-Charlotte 

Andersson, Carina Kroon och  Bengt Jemsö. 

 

3. Dagordningen godkändes. 

 

4. Föregående protokoll. Genomgång av föregående protokoll.  

 

5. Kassarapport. Kassören redogjorde för föreningens ekonomi. Några obetalda vägavgifter 

finns. Det kommunala bidraget gav föreningen 65000 kronor. 

 

6. Skrivelser:  

- Skrivelse angående vattenansamling och trafik på Rödhakestigen. I nästa års budget 

kommer diverse asfalteringsarbeten att ingå och då planeras problemet med vatten att 

åtgärdas och angående trafiken har styrelsen kontaktat berörda 

- Skrivelse från bostadsrättsföreningen Svärtingehus 1 angående en sönderkörd refug. 

Den har vägförenignen tidigare skänkt till Svärtingehus 1 vilket gör att de själva 

ansvarar för nämnda refug. 

- Fråga från kommunen om betongklumparna på gångvägen mellan Skarsätter och 

Tingsbröten. Var kommer de ifrån? Vi vet ingenting. Är det någon som vet? 

- Potthålen på  affärens parkering. Det området är inte vårt ansvar.  

 

7. Rapporter:  

- Sandlådan längst upp på Bonäsvägen kommer på plats i höst. 

- Diket längs Bonäsvägen. Diket tillhör kommunen och de håller just nu på med 

trädfällning, grävning m.m. Nere vi vändplanen på Stugvägen kommer en damm att 

anläggas för att sediment (näring) ska avlagras innan vattnet når Glan. 

- Längs Bonäsvägen grävs just nu nya elledningar ner.  

              

8. Vägbelysning och kommunala bidrag. Efter mycket debatt och diskussioner har kommunen 

beslutat att de tar över ansvaret för belysningen samt att det kommunala vägbidraget 

kommer att vara kvar. 

 

9. Kommunalt övertagande av vägföreningar. Frågan om belysning och vägbidrag kan avföras 

från dagordningen men den gamla surdegen om kommunalt övertagande av 

vägföreningarna jäser fortfarande. Nu, i elfte timmen, inför kommunfullmäktige där 

frågan ska tas upp har vår vägförening ombetts att skriva på en namninsamling där 

vägföreningarna kräver att kommunen ska överta ansvaret för vägarna. En enig styrelse 

beslutade att inte skriva på eftersom det finns en rad frågetecken angående vilka 

konsekvenser ett övertagande skulle innebära. Vi vill alltså inte skriva under något som vi 

inte till fullo vet innebörden av. Vilka är då frågetecknen. 

 

- Vägföreningarna som står bakom namninsamlingen menar att ett övertagande inte 

kräver en rad åtgärder som skulle innebära stora kostnader för varje 

fastighetsägare. Åtgärderna som kommunen anser behövs är anläggande av 



trottoarer, förtätning av belysningen m.m upp till en standard som kommunen kräver 

för ett övertagande. Beloppen man pratar om rör sig om upp till flera hundra tusen 

per fastighet. 

 

- Kommunen (i det här fallet ”kvartetten”) menar däremot att ett övertagande skulle 

innebära mycket stora kostnader för kommunen för de åtgärder som nämns ovan och 

att man därför, i det ekonomiskt pressade läge man befinner sig i, skulle tvingas ta ut 

en hög kostnad (se ovan)från berörda fastighetsägare. 

Det här är en stor fråga och eftersom vi inte vet konsekvenserna anser sig styrelsen inte ha      

mandat att för medlemmarnas räkning besluta i frågan. Skulle det bli aktuellt kommer det bli en 

fråga att ta ställning till på ett årsmöte.  

 

10. Övriga frågor.  

- På flera ställen finns höga asfaltskanter vilket kan leda till att asfalten bryts sönder. 

Vi beställer grus för att jämna ut höjdskillnaderna. 

- Diverse målningsarbete ska beställas 

 

11. Nästa styrelsemöte är måndagen den 24/8 kl. 18.00.  

 

     12.   Ordföranden avslutade mötet. 

 

 

 

 

 

 

 
 

Adressen till vägföreningens hemsida .http://www.svartingeostravagforening.se/ 
 

  

http://www.svartingeostravagforening.se/


 


